



Inter-Parliamentary Union  
For democracy. For everyone.



## The power of legislation for women's empowerment and sustainable development

A parliamentary event organized by the Inter-Parliamentary Union and UN Women on the occasion of the 60<sup>th</sup> Session of the Commission on the Status of Women  
**15 March 2016, ECOSOC Chamber, UN Headquarters, New York**

### SAVE THE DATE IPU PARLIAMENTARY MEETING ON THE OCCASION OF THE 60<sup>TH</sup> SESSION OF THE COMMISSION ON THE STATUS OF WOMEN (15 MARCH 2016)

The 60<sup>th</sup> Session of the Commission on the Status of Women (CSW) will take place in New York from 14 to 24 March 2016. On that occasion, the IPU, in cooperation with UN Women, will hold its annual parliamentary meeting on 15 March 2016, at UN Headquarters in New York.

The meeting will provide an opportunity to contribute to the debates at the CSW whose priority theme this year is "[Women's empowerment and its link to sustainable development](#)". Detailed information regarding the meeting, as well as the invitation and other pertinent documents, will be sent to you as soon as possible. In the meantime, we invite you to take note of the parliamentary meeting and include it in your parliament's calendar of up-coming meetings.

Please also note that the IPU will be organizing two informal ninety-minute side-events on 14 March (6:30 to 7:45 p.m.) and 16 March (6:30 to 7:45 p.m.). Since the United Nations does not have interpretation facilities in the informal meeting rooms, the debates for these side events will be held in English only.

\* \* \* \* \*



Union Interparlementaire  
Pour la démocratie. Pour tous.



## Légiférer pour l'autonomisation des femmes et le développement durable

Réunion parlementaire organisée par l'Union interparlementaire et ONU Femmes à l'occasion de la 60<sup>ème</sup> session de la Commission de la condition de la femme

**15 mars 2016, Salle de l'ECOSOC, Siège de l'ONU, New York**

### UNE DATE A RETENIR REUNION PARLEMENTAIRE UIP A L'OCCASION DE LA 60<sup>ème</sup> SESSION de la COMMISSION DE LA CONDITION DE LA FEMME (15 MARS 2016)

La 60<sup>ème</sup> session de la Commission de la condition de la femme se tiendra à New York du 14 au 24 mars 2016. A cette occasion, l'UIP, en coopération avec ONU Femmes, tiendra sa réunion parlementaire annuelle le 15 mars 2016 au siège des Nations Unies à New York.

Cette réunion permettra d'apporter une contribution aux débats sur le thème prioritaire de la Commission qui, cette année, sera l'« [Autonomisation des femmes et lien avec le développement durable](#) ».

Des informations plus détaillées concernant la réunion, ainsi que l'invitation et les autres documents pertinents vous seront envoyés dès que possible. Dans l'intervalle, nous vous invitons à prendre note de la réunion parlementaire et à l'inscrire au calendrier des réunions à venir de votre parlement.

Veillez noter en outre que l'UIP tiendra deux réunions informelles d'une heure et demi chacune les 14 mars (18 h.30 à 19 h.45) et 16 mars (18 h.30 à 19 h.45). L'ONU n'ayant pas d'installations pour l'interprétation dans les salles où se tiendront les réunions informelles, les débats se dérouleront en anglais uniquement.